
Referat fra bestyrelsesmøde den 15.  November 2023 
 
Rengøring 
Vi har det sidste lange stykke tid ikke været tilfreds med rengøringen af opgangene samt vaskekælderen. 
Derfor har vi valgt at skifte til et nyt rengøringsfirma. Prisen er ca. den samme, som vi betaler nu. Det nye 
firma vil starte den 8. Januar 2024 og vil i den forbindelse starte med en hovedrengøring.  
Det vil vi fortsat have én gang om året, hvor der vil blive gjort ekstra rent.  
Derudover opfordrer vi til, at vi i fællesskab hjælper med at holde opgange og fællesarealer pæne imellem 
rengøringerne (de kommer den første mandag i måneden). Dvs. at hvis man taber papir/spilder fra 
skraldespande mm. selv samler op/tørrer op.  
 
Hoveddøre/opgangsdøre 
Vi havde planlagt at hoveddørene skulle skiftes efter vi havde fået nye vinduer. Økonomien har været lidt 
presset, så derfor har vi valgt for nu at der vil blive lavet reparationer på de nuværende døre. Der er hængt 
sedler op i hver opgang med tidspunkt for arbejdet. De vil gå i gang den 20. December 2023.  
 
Dørtelefoner 
Der er indhentet tilbud på nye dørtelefoner, så vi har mulighed for at sætte dem på mute. Vi stiller det som 
forslag til næste afdelingsmøde, så vi i fællesskab kan tage denne beslutning. Det kommer nemlig meget an 
på, om det er noget, som vi vil bruge penge på eller om der er andre ting, der er vigtigere.  
 
Mangler efter vinduesrenovering 
Der kom tidligere en mangelliste ud til alle beboere, som skulle afleveres til viceværterne. Alle mangler 
skulle derfor være udbedret nu. Hvis man ikke har fået afleveret sedlen eller stadig mener at der er 
mangler, så kontakt viceværterne enten på appen, telefon eller mail. Så tager de sig af det. Det er vigtigt, at 
vi får lavet alle mangler på vægge osv.  
Derudover er der et vindue i nr. 26, som har været defekt. Vinduet har været i restordre, hvilket er derfor, 
at det har taget lang tid at få skiftet. Vinduet er nu blevet udskiftet.  
 
Forslag fra beboere 
Vi modtog et forslag i vores postkasse ang. skærme på lamperne udenfor (på trappen og ved nr. 28-30).  
Der er også indhentet tilbud på dette.  
Vi stiller det som forslag til næste afdelingsmøde, så dette også kan komme til afstemning.  
 


